
 

Schriftelijke vragen (art. 39 Reglement van Orde) 
 
aan de voorzitter van Provinciale Staten van Gelderland 
 
 
 
datum : 28 mei 2020 

van : Bennie Wijnne - SGP 

onderwerp : Onderzoek drugsafval in rioolwater 

 
 
Inleiding 
Het dumpen van drugsafval is een thema dat al vaker ter sprake is geweest. Helaas komt het nog 
steeds op grote schaal voor. Drugsafvaldumpingen zijn een risico voor de bodem- en waterkwaliteit en 
daarmee een risico voor de gezondheid en het milieu. Om nog maar niet te spreken van de 
persoonlijke schade die drugsgebruik tot gevolg heeft.  
Afgelopen zaterdag (23 mei) was in ‘De Gelderlander’ te lezen dat het wateronderzoeksinstituut KWR 
aangeeft dat gerichter onderzoek kan worden gedaan door vaker rioolwater te controleren. Een lozing 
van drugsafval geeft namelijk een enorme piek van verontreiniging in het water. De meetgegevens 
bieden de politie een zoekgebied waar mogelijk drugslabs staan. Op dit moment onderzoekt KWR het 
afvalwater voornamelijk rond Eindhoven, Amsterdam en Utrecht. Mogelijk leidt dit onderzoek tot 
verplaatsing van drugslabs naar plaatsen waar dit onderzoek niet plaatsvindt. In Oost-Nederland heeft 
KWR nog geen onderzoek gedaan. Dit brengt ons tot de volgende vragen. 
 
Vragen 

1. Is GS op de hoogte van de methode van rioolwateronderzoek voor het opsporen van 
drugslabs? 

2. Vindt dergelijk onderzoek ook in Gelderland plaats? 

3. Zo ja, in welke gebieden wordt dit onderzoek verricht?  

4. Zo niet, is de provincie bereid om initiatief c.q. het voortouw te nemen om dergelijk onderzoek 
ook in - en in samenspraak met - de Gelderse gemeenten te laten plaatsvinden?  

 
 
 
 
 
 


